
Høringsuttalelse fra Ringerike Rødt. 

 

 

 

 

 Denne saken har skapt stort engasjement i byen, det er fra folk i alle aldersgrupper 

som er aktive i debatten. Mange har kommet med gode, kreative ideer, som vi håper 

politikerne tar på alvor. Alle burde være opptatt av å finne felles løsning for hva som 

er best for byen`s mest sentrale område. Derfor bør saken utsettes og det bør 

utarbeides et alternativt forslag til det som ligger i dag.  

 

 Det er stor enighet om at Hønefoss sentrum trenger fornying og utvikling. Det er 

derfor et stort poeng at Tippen, lloyds og Øya ses under et, for å lage en helhet. 

Derfor bør en sak inneholde plan for alle 3 områdene. 

 

 Det har kommet fram stor motstand mot å bygge høyhuset midt på brua. Rødt 

støtter denne motstanden, og ønsker at vi kan bevare Hønefoss sitt småbypreg. Vi 

blir ikke noe Manhatten i vår tid. 

 

 Kommunen har tidligere vedtatt at vi skal etablere  «elve-langs»; gjøre elva 

tilgjengelig for alle. Det eksisterende forslaget gjør ikke dette. Elva og fossen er noe 

av det vi kan selge oss på til turister og nye innbyggere, og det er en sentral del av vår 

historie.  
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